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ЗАПИСНИК
са 5. седнице Извршног одбора

Удружења геодетских и грађевинских школа одржане 18.12.2013. године.

Седница је одржана у Београду у Геодетско техничкој школи почетком у 11. сати.
Седници Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа

присуствовали су следећи чланови:
1. Др. Станко Матић – председник удружења
2. Драган Пантовић - потпредседник удружења
3. Васко Николов- секретар удружења
4. Слободан Влатковић – Геодетска техничка школа Београд
5. Војин Булатовић - Грађевинска школа  Београд
6. Иван Петровић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад
7. Бранка Цвијовић - Грађевинска техничка школа Београд

Одсутни  су били чланови Извршног одбора:
1. Ирена Госпавић -Техничка школа „Р.Љубичић“ из Ужица
2. Драгослав Јовановић – Грађевинска техничка школа „Неимар“ из Ниша
3. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица

Седници су присуствовали и:
1. Дејан Антић - Електротехничка и грађевинска школа „Никола Тесла“ Јагодина,
2. Исо Планић - директор Политехничке школе Суботица
3. Тумбас Мира - Политехничка школа  Суботица
4. Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац центра за стручно образовање и образовање одраслих

За седницу Извршног одбора удружења геодетских и грађевинских школа предложен је
следећи:

ДНЕВНИ РЕД

1. Усвајање записника са предходне седнице- известилац Васко Николов, секретар Удружења
2. Предлог за нови образовни профил - грађевински техничар;
3. Стручни скуп везан за јануарске дане просветних радника;
4. Припреме за републичко такмичење - известилац Драган Пантовић потпредседник Удружења;
5. Текућа питања;

Након што је констатовао да седници присуствује довољан број чланова Извршног
Одбора, председник Удружења Др. Станкo Матић је предложио дневни ред, који је усвојен у целини

једногласно, без примедби.

АД 1.
Записник  са 4. Седнице одржане у Новом Саду 24.10..2013. године, достављен је свим

члановима Извршног одбора, а с обзиром да није било примедби, председник Удружења предложио
је да се записник усвоји.

Записник је усвојен једногласно и без примедби.



АД 2.
Др. Станко Матић – председник удружења je на почетку поновио да је ова тачка наставак и

операционализација договореног са скупштине одржане у Новом Саду 24.10.2013. године, а потом је
дао реч Гојку Бановићу, руководиоцу Центра за стручно образоваше и образовање одраслих ЗУОВ.

Гојко Бановић је изнео инфромације везане за предлог нових образовних профила, а које у
битној мери могу утицати на реализацију постављених задатака:

 да Завод за вредновање квалитета образовања и васпитања (доњи завод), врши
евалуацију огледних образовних профила архитектонски техничар и кровопокривач, и да је могуће
очекивање да архитектонски техничар буде верификован и да уђе у систем, док је питање
кровопокривача отворено;

 да је у договору са Драганом Симићем, из сектора за развој квалификација и мрежу
школа, договорено да  се кроз евалуацију образовног профила архитектонски техничар, као
предуслов, нагласи значај довршетка  развоја образовних профила у четворгодишњем трајању у
подручју рада геодезија и грађевинарство, на тај начин што би се урадио грађевински техничар, као и
на предлог Школе за бродарство, бродоградњу и хидроградњу Београд - „комунални
хидротехничар“. Тако би у подручју рада на нивоу четворогодишњег школовања било извршено
комплетно преуређење система, са следећим образовним профилима:

1. архитектонски техничар
2. грађевински техничар
3. геодетски техничар-геометар
4. техничар за одржавање објеката
5. грађевински техничар за лабараторијска испитивања-лаборант
6. „комунални хидротехничар“

 Затим је навео ред корака које је неопходно направити да би се до  школске 2015/2016
године  направиле  све неопходне припреме, како би „нови“ образовни профили заживели.

1. саставити предлог са образложењем за израду нових образовних профила испред Удружења
према Министарству просвете, науке и технолошког развоја, Савету за стручно образовање и
образовање одраслих као и према ЗУОВ;

2. Напоменуо је да је врло битно да се Завод активно укључи у цео пројекат,  јер би се на тај
начин брже, лакше и ефикасније постигли зацртани циљеви, а и само укључивање Завода би
„гарантовало“ успех, као и могућност партиципирања трошкова за чланове радних група и комисија
које би радиле на изради предлога за нове образовне профиле.

3. до априла 2014. године би било неопходно урадити анализу  и прикупити податке којом би се
показала неопходност увођења предложених образовних профила;

4. да се након увођења архитектонског техничара у редован образовни систем, изврши детаљна
анализа наставног плана и програма, како би се избегла „двојност“ са образовним профилом
грађевински техничар;

У  дискусији која је уследила договорено је следеће:
 да Предлог за увођење нових образовних профила ураде др Станко Матић, Гојко

Бановић и Николов Васко;
 да се изврши усаглашавање „А“ стране наставних планова свих образовних профила у

четворогодишњем трајању ради лакше хоризонталне проходности;
 да ће коначан назив образовних профила бити дефинисан у коначној верзији;

( сада ће бити дати радни називи), за „комуналног техничара“ назив дају  Школа за
бродарство, бродоградњу и хидроградњу-Београд  и Техничка школа „Милева Марић
Ајнштајн“ Нови Сад;

 да се након преуређења образовних профила у четворогодишњем трајању уради
преурешење образовних профила на тро,дво и једногодишњем трајању или да се у
складу са могућностима Удружења са анализом крене и раније ( на паралели);



АД 3.
У уводу треће тачке дневног реда Др. Станко Матић - председник удружења, је нагласио

да су евидентни проблеми у делу стручног усавршавања наставника стручних предмета, те да је
неопходно направити организацију у оквиру Удружења.

Гојко Бановић је дао предлог да се у 2014. години организује семинар (јануар-фебруар) везан
за реализацију наставе из предмета бетон где постоје проблеми везани за поштовање прописа и
стандарда, као и различитог приступа у настави, на шта је већ указивано и раније. Понудио је да с
обзиром  да пише нови уџбеник за предмет бетон буде један од организатора таквог скупа са радним
називом „Настава из предмета бетон-армиранобетонске конструкције у средњим школама“, што је
прихваћено.

Кроз дискусију договорено је следеће:
1. да се за реализацију семинара ангажује неко од предавача са Грађевинског факултета  у

Београду (Мика Ђурђевић, као и неко са Високе геодетско-грађевинске школе Београд);
2. да се припреме примери добре праксе у реализацији наставе и то:

- за високоградњу - Политехничка школа Суботица и Техничка школа Крушевац;
- за нискоградњу – ГТШ Београд и ТШ „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад;
- архитектонски техничар – Архитектонска школа Београд и ТШ „Милева Марић

Ајнштајн“ Нови Сад;
3. да презентацију једног наставног часа ураде Лидија Ђурђевић - Електротехничка и

грађевинска  школа „Н. Тесла“ Јагодина и Ирена Госпавић - ТШ „Р.Љубичић“ Ужице
4. да трајање семинара буде један дан, да би трошкови били мањи,  због учесника семинара;
5. да се у сарадњи са факултетима организују стручни семинари посебно из предмета код којих је

дошло до промене законске регулативе и прописа, јер се настава мора“увременити“(ово је по
речима БранкеЦвијовић коментар проф. Мике Ђурђевића са одбране часа једне колегинице из
њене школе);

6. да се за реализацију и припрему семинара задужују: Бранка Цвијовић, Драган Пантовић и
Гојко Бановић;

7. да се све школе чланице удружења на време обавесте о термину семинара;

АД 4.
Драган Пантовић - потпредседник удружења, представник школе домаћина 25. (јубиларног)

такмичења, је информисао чланове Извршног одбора о току припрема за такмичење као и о
активностима које је неопходно урадити у наредном периоду:

 смештај учесника ће бити у мотелу „Ливаде“ у Прељини, а да постоји могућност и
смештаја у мотелу „Коле“;

 завршно вече за ђаке организоваће се у мотелу „Коле“;
 завршно вече за наставнике, спонзоре и госте такмичења организоваће се у мотелу

„Ливаде“;
 свечано отварање организоваће се или у школи или Дому ученика средњих школа

Чачак, 04.04.2014. године у 1200 сати;
 жирирање би се померило за 1000 сати 05.04.2014. године;
 да се дефинишу области за такмичење и да се доставе свим школама до краја I

полугодишта, евентуално до 15.01.2014. године;
Након дискусије договорено је да се за области за такмичење задуже:

1. нацртна геометрија - Бранко Мокан - Политехничка школа  Суботица;
2. грађевинске конструкције – Васко Николов - Шумарска школа Краљево;
3. статика и отпорност материјала - Драган Пантовић - Техничка школа Чачак;
4. примена рачунара у грађевинарству - Снежана Петровић-Кузмић - ГТШ Београд;
5. организација грађења – Игор Кривокапић – Техничка школа Чачак;



6. геодетска мерења и рачунања - Слободан Влатковић - Геодетска техничка школа
Београд;

7. математика - Слободан Влатковић - Геодетска техничка школа Београд;
8. да до средине фебруара 2014. године радни тим у саставу: Гојко Бановић-ЗУОВ, Драган

Пантовић-школа домаћин, Војин Булатовић-Грађевинска школа Београд, Васко
Николов-Шумарска школа Краљево, обиђу школу домаћина и на лицу места дефинишу
могућности за реализацију такмичења у практичним дисциплинама;

9. да се „Кнауф“ као досадашњи „организатор“ такмичења монтера суве градње обавести
да ће у жири моћи именовати једног представника, за разлику од досадашњег модела
који је подразумевао два представника;

10. да однос тест-практичан рад у практичним дисиплинама буде према новим
пропозицијама за практичне дисциплине;

АД 5.
Др. Станко Матић - председник удружења је информисао чланове Извршног одбора да је

остварио контакте са председником инжињерске коморе и да је договорена сарадња. Такође је
направио контакт са директором фабрике „Пери“ и да постоји могућност да се један Извшни одбор
одржи у њиховом едукативном центру, на коме би се договорили модалитети сарадње.

Војин Булатовић је такође обавестио да је фабрика боја и лакова „Јуб“ вољна да успостави
сарадњу, као и „Дипон“ и да треба успоставити сарадњу са свим фирмама из области грађевинарства
и геодезије, јер је то начин да школе обезбеде едукативне материјале за наставу, а истовремено се
наставници упознају са новим технологијама и материјалима.

Договорено је да се коначно направи сајт удружења. (задужени Пантовић Драган и Др.Матић
Станко.

Дејан Антић је обавестио да је направио прелиминарне разговре  са „Техноградњом“ из
Краушевца и да постоји могућност да буду спонзори такмичења, као и да ће обавити разговор и са
предствницима „Холцима“.

Договорено је да школа домаћин изнађе могућност да спонзорима обезбеди ноћење, као и да се
ступи у  контакт и са другим фирмама („Сика“, „Тондах“, „Hi-cad“ ... ) ради пружања помоћи око
реалаизације такмичења.

Да се следећи састанак Извршног одбора одржи најкасније у првој половини марта 2014.
године.

Састанак је завршен у 1545.


